
                                           
 

 

 

ACTA DE LA REUNIÓ DEL CONSELL DE GESTIÓ I PARTICIPA CIÓ DE 
TAMARIU, DEL DIA 5 DE MARÇ DE 2021 
 
ASSISTENTS:  
 
Vocals, per part de l’Ajuntament:  
Sr. Josep Piferrer 
Sr. Jaume Palahí 
Sr. Pau Lladó 
 
Vocals, per part del Consell:  
Sr. Albert Comas 
Sr. Jordi Miracle 
Sra. Susan Pellicer 
Sra. Anna Pellicer 
Sr. Daniel Casanovas 
 
Tècnic per part de l’Ajuntament:  
Sra. Úrsula Dorado  
 
Ordre del dia:  
 
1) Urbanisme 
2) Serveis Municipals 
3) Mobilitat 
4) Noves propostes  
 
A les 19:05 hores comença la reunió seguint l’ordre del dia:  
 
1) Urbanisme: 
 
Pla Director de Tamariu: La diagnosi i la feina de camp està acabada. Ara està amb la 
redacció de l’informe i les propostes. La fase 3 continua planificada pel mes de 
setembre tal i com es va dir a la reunió anterior. 
 
Camí de Ronda del Passeig de Tamariu fins la Perica: Com es va explicar a la darrera 
reunió, s’està treballant amb les expropiacions. La solució de mantenir el tram que 
passa per mar no és viable perquè al ser pas de persones si fa temporal queda ple 
d’aigua i és intransitable. Quan s’actua en camins de ronda o similar, l’ajuntament ha 
de poder garantir la seguretat del tram en el que s’intervé. L’alcalde explica que en la 
proposta que es porta al Ple extraordinari pel romanent, hi ha una aportació extra pels 
camins de ronda i en aquesta partida també està inclòs aquest tram. 
 
Sota embarcador: Com es va dir a la darrera reunió, sense un informe tècnic d’un 
especialista que dictamini com a favorable obrir-lo no es farà. Tot i això, sí que es farà 
una cata per analitzar el terreny i la profunditat. No hem rebut el contacte per parts 
dels membres del Consell del catedràtic. Ens comenten que des del Covid que no el 
localitzen. 
 



                                           
 

 

 

Camí Puig Rumí: S’ha intervingut en el camí Puig Rumí (abans de la musclera a mà 
esquerra). Si ha fet un tractament de sauló sòlid amb un cost d’entre 50.000 i 70.000 
euros. 
 
Tram Passeig fins a Aigua Dolça: No hi ha problemes amb aquest tram de Passeig, tot 
i això, s’ha demanat a Giralt que passi la càmera per comprovar l’estat del 
clavegueram. S’aprofitarà per mirar tot el funcionament del clavegueram pel tema de 
les males olors persistents. 
 
Il·luminació Pineda (aparcament i parc infantil): Les de l’aparcament ja estan 
col·locades per bé. Les de la pineda, com que no poden ser a les llumeneres s’ha de 
fer obra. Ja tenim el projecte acabat, aquest mes s’aprovarà i probablement passat 
Setmana Santa es pugui executar (cost de 26.000 euros). 
 
Pins morts a la carretera de Tamariu: Es va avisar a la Diputació i ha vingut a podar i 
fer tala de pins morts. A banda de l’actuació de la malla de contenció que ja s’havia 
posat. 
 
Arbres a la placeta d’entrada de Tamariu a través de reposició: Aquest mes es 
plantaran, el mes de març és quan es fa planta d’arbres. 
 
Gas natural a Tamariu: A la darrera reunió es va preguntar l’històric, del per què no va 
arribar el gas a Tamariu: no hi havia cap problema a nivell municipal per fer-ho arribar 
perquè l’ajuntament solucionava el tema de la complicació a l’alçada de la deixalleria. 
No es va formalitzar amb Gas Natural perquè es van fer enrere (no els sortia a compte 
cost vs benefici). Actualment s’estan duent a terme reunions amb altres distribuïdores. 
 
Acondicionar la carretera vella com a via verda (carril bici): No és viable. Hi ha molt 
moviment de vehicles rodats i camions. No ho podem senyalitzar com a tal perquè 
incomplim la normativa en matèria de seguretat. No és una via connectada tampoc. 
 
 
2) Serveis Municipals: 
 
Cartell del carril Aquàtic: Una llevantada se’l va endur i el va malmenar. S’ha demanat 
un de nou per substituir-lo. 
 
Tamarius passeig: la setmana vinent quan comenci la replantació d’arbrat s’hi acabarà 
d’actuar. 
 
Tornar a formigonar la plataforma d’Aigua Dolça: Es farà als voltants de Setmana 
Santa. 
 
Embornals i tub d’aigua davant el Mossec: Es van netejant, a més, s’ha demanat una 
neteja preventiva a Sorea. 
 
Col·locar més amunt la primera llumenera per anar fins Aigua Dolça: Aquest dilluns 
quedarà ben col·locada i es substituirà el llum que és fos. 
 
Punts de soldadura escala embarcador: l’escala que va cap a l’escòrpora s’ha fet i s’ha 
reparat la barana de l’escala que puja al mirador perquè estava malmesa. 



                                           
 

 

 

Trampolí: Es tornarà a posar passat Setmana Santa. 
 
Tram camí de ronda d’Aigua Xelida  (sobre Ca la Llarga): S’han instal·lat 35 metres de 
tanca de fusta tractada en els punts on el sender s’apropa més al penya-segat i rètols 
preventius. 
 
 
3) Mobilitat: 

 
Zona blava pintada a la Riera: S’han fressat les places de zona blava per a què quedi 
esborrada de la Riera, perquè no eren pròpiament zona blava. Queda la marca de 
fressament, de color gris, que en cap cas impedeix que els vehicles s’hi puguin 
aparcar. S’ha refet la cantonada entre el carrer Riera amb el carrer Pescadors per 
delimitar l’aparcament de motocicletes. També s’ha fet un pas de vianants amb una 
vorera tàctica, de pintura, connectada amb la vorera del carrer Tordera. 
 
Bosses d’aparcament. Possibilitat d’incrementar places: S’està estudiant encara quina 
és el millor mecanisme per atendre les necessitats de Tamariu. 
Hi ha 3 possibilitats: fer aparcament a Tamariu, qüestió no viable a nivell econòmic, 
concertar un nou terreny per a fer bossa d’aparcament o bé crear una bossa 
d’aparcament fora amb un bus llançadora. 
El senyor Miracle comenta que hi ha uns terrenys abans de la baixada de la Font de’n 
Cruanyes, un camí que dóna al càmping (a prop de la riera Mas Metllia) on es podria 
fer aparcament, però és un camp i s’ha de veure la qualificació urbanística. Els 
regidors i alcalde es comprometen a anar-ho a mirar per veure si és viable i així poder-
ne parlar amb el propietari. S’informarà al Consell de les novetats que hi pugui haver. 
 
4) Noves aportacions: 
 
- Els membres informen que els vehicles de neteja van en contradirecció per Tamariu. 
Es farà saber a l’àrea responsable. 
- La paperera del parc infantil no la buiden mai. 
- També al parc infantil, queda la rabassa d’un arbre que es va haver de tallar i 
pregunten si es traurà. S’explica als membres que s’espera a que es podreixi per 
poder-la treure. 
- La llumenera de la Riera fa dos mesos que és fosa. Fa 2 o 3 setmanes van venir però 
encara no s’ha solucionat la incidència. 
- Un membre exposa la queixa de que es multa sense qui hi hagi la senyal de trànsit. 
No s’entra en debat sobre aquest tema, la policia sanciona segons ordenança i les 
queixes particulars al respecte s’han de vincular per aquesta via. 
- Tornen a parlar de la desafecció del Passeig Marítim. La postura per part de 
l’ajuntament és la mateixa que en la darrera reunió. El sr. Miracle s’ofereix a fer un pre-
informe per a què es torni a parlar amb Serveis Jurídics, l’alcalde comenta que no és 
necessari tot i que agraeix el gest. 
- Es demana que es senyalitzi el camí de Ronda cap a Aigua Xelida, al cantó de l’Hotel 
la Caleta (les escales del costat). Es revisarà la senyalització en general, però no té el 
cartell perquè no està catalogat com a tal, tot i que s’utilitzi amb aquest fi. 
- A la vorera del carrer Aiguablava, on estan les escales, hi ha un tram molt perillós 
que sempre està descalçat i s’hauria de reparar arreglant tram de vorera. 
- Sol·liciten un ressalt ala baixada d’aigua Xelida. S’explica que donada la pendent que 
té no és possible, per normativa, posar-hi un ressalt. 



                                           
 

 

 

- Les escales que pugen a Aigua Xelida estan en males condicions. 
- Els membres es queixen de que torna a haver molts excrements de gos als carrers i 
que el servei de neteja no les recull. 
S’explica que l’àrea de Medi Ambient està tancant una ordenança específica sobre 
Tinença d’Animals que fins ara no en teníem. També s’estan mantenint contacte amb 
empreses especialitzades en censos de gossos per tal de trobar la millor manera 
d’entomar aquesta problemàtica. 
- Els membres expliquen que el punt d’acopi d’escombraries a la Riera dóna molt mala 
imatge. Es va decidir de posar allà amb un horari molt estricte, els operadors ho han 
de treure com a molt a les 8h i a les 10h recollir contenidors. Es vigilarà a través 
d’inspectors. No és possible fer un tancat a la riera (és de l’ACA) per a què no siguin 
tant visibles. 
Amb el nou contracte d’escombraries, que ara està en estudi, es vol dur a terme un 
canvi radical en la recollida de residus. Quan en tinguem informació la farem arribar. 
 
S’informa també als membres que les ocupacions de via pública, després de l’any de 
carència per llei, es mantindrà prorrogat un any més en les condicions existents. De 
cares al 2022 s’executaran les noves directrius. 
 
També s’aprofita per mostrar als membres la Plataforma Decidim i com queda 
configurat el Consell de Gestió i Participació dins la mateixa, així com les possibilitats 
que ofereix l’eina. 
 
A les 21.00h finalitza la sessió ordinària del Consell de Gestió i Participació de 
Tamariu   
 
 


